

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styremöte 2006-09-07

Tid: Torsdag 2006-09-07

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
Ledamot:	Christofer Hellman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande, var med de sista 10 minuterna:	Per Löfqvist
NollK-representant eftersom Per är sen:	Markus Millinger
SNF-ordförande:	Jonas Alm
Farmordförande:	Emelie Bylund
Focumateriordf:	Mattias Tjus

§1. Mötets öppnande

§2. Runda bordet

- F6 hade gasque i måndags. Blev ett mycket lyckat arr.
- Henhan är tillfällig bilnisse fram till sektionsmötet. Holma fungerar som backup.
- Farm håller på med inbjudningarna till mentorskapsprogrammet.
- Foc planerar inför Foc-köret på lördag. Dessutom har Focumaten återuppstått.
- SNF har Cocktail-party och utdelning av Guldäpplet i eftermiddag.
- DP planerar inför läsårets första Pubbrunda, som även anses vara den bästa under året.

- Henhan vill ha ett förslag på en bra tid för stormöte. Vi bestämmer tisdag lv.3 kl.17:00.
- Chris ska prata med Spidera och jobbar vidare med hemsidan.
- Holma håller på med budgeten och utvärderingar som inom kort kommer mailas till föreningarna.
- Karin diskuterar bland annat hur mycket pengar sektionen ska få med Cederwall.
- Isabelle jobbar hårt med att försöka lära sig Latex och hur man lägger upp protokoll på hemsidan. Något som enligt vissa är hur enkelt som helst!

§3. Signes

Signes kommer att försvinna inom kort. Det finns två arbetsgrupper som är tillsatta för att dels ordna med nya studieplatser och dels med att se till att studenterna inte körs över igen i framtiden. Cederwall har ett förslag på att vi studenter ska ockupera Signes. Vi funderar på om det skulle uppskattas av nollorna att ha detta som nolluppdrag. Ett förslag på hur bristen på studieplatser ska lösas är att göra FL-salarna obokningsbara så att inte GU-studenterna kan köra ut oss, och placera in skärmar för att göra de stora salarna mindre. Det går även att ordna så att F-studenter får access till kemihuset och deras café.

Farm ska ta kontakt med Selecta för att få automaterna förflyttade till MC2.

§4. Partytältet

Betalas med rustpengar. Får endast lånas av föreningar. DP fixar en inventarielista och ansvarar för uthyrningen.

§5. Sektionsmötet

Kärnstyret har diskuterat fördelarna med en talman på mötet. Karin har några kandidater på gång och återkommer när det är bsetämt vem det blir.

§6. Sektionens dag

Karin är inspirerad av it-sektionen och har ett förslag på att göra om sektionensdag till en finsittning när man bjuder in föreläsare och delar ut Guldäppet. Man kan även premiera studenter som gjort något bra för sektionen, Chris jobbar vidare med den frågan. SNF ska diskutera om det är bäst att ha sektionens dag i LP3 eller i LP4.

§7. Hemsidan

Tjus ordnar så att det är en bild på nuvarande Styret på hemsidan.

§8. Printerquota

Tidigare har vi fått 400 blad dvs 800 sidor i printerquota. Den är nu försämrad till endast 250 sidor per termin. Myrin i SNF ska försöka ordna med mer.

§9. Kopieringskod

Isabelle ska prata med nyckel-Sara om en ny kopieringskod då den gamla är alltför känd och det är Styret som får betala det som kopieras.

§10. Arbetsmarknadsdag

Farm vill ha en schemalagd eftermiddag torsdag LP2 lv.5. Under eftermiddagen är det tänkt att företag ska komma och hålla föredrag/föreläsningar och det hela avslutas med en sittning på kvällen.

§11. PU

PU vill ha rättigheter att lägga upp information om kommande biofilmer på ftek-sidan. Tillsvidare får de nöja sig med att ha en länk till deras sida där folk kan gå in och läsa om de är intresserade.

§12. Gyckeltid

Hela Styret ska presentera sig för nollorna i lv.3 eller lv.4. Endast kärnstyret berättar mer om sektionen och Styrets arbete.

§13. Telefonlista

Karin fixar ny telefon- och maillista över Styrets medlemmar som ska sitta på anslagstavlan i Focus. Kommer upp inom kort.

§14. Reklam

Reklam på fönsterrutor är förbjudet förutom de rutor som är avsedda för detta ändamål. Reklamlapparna som inte sitter under respektive förening på anslagstavlan får vara max A4. Farm ansvarar för att ta ner gammal information och maila ut förhållningsregler.

§15. Stormöte

På nästa stormöte ska vi gå igenom ändringar i stadgar och reglementen.

§16. Telefonen

Det verkar som om GU-studenter använder telefonen i Focus. Ska vi ha kvar den? Fortsätter diskussionen nästa styremöte.

§17. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare